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Zemljišča ostanejo kmetijska
Vsem krajanom Hrušice in Fužin je še v spominu, da je dolgoročni

plan Ljubljane do leta 2000 na področju naše krajevne skupnosti
predvidel pozidavo najboljših kmetijskih zemljišč. Sprejemu takega
planskega akta so nasprotovali naši delegati v zboru KS, ko se je na
ravni občine v letu 1986 sprejemal ta plan. Delegati so bili takrat
preglasovani, sicer po večkratnem glasovanju, saj je večina vendarle
razmišljala z zdravo kmečko pametjo, vendar so bila prepričevaja
predstavnikov IS, da je ta plan zakonit, vendarle dovolj uspešna za
predlagatelje. Krajani se s tem planom in predvideno pozidavo niso
strinjali in so na zboru krajanov v letu 1987 zahtevali, da se ohrani
kmetijske površine v naši KS, ter predlagali, da ustrezne službe na
ravni mesta Ljubljane pripravijo spremembe tega plana. Tudi razgo-
vori na SM Ljubljane pri takratni županji so bili za krajane neuspešni.
Ostala nam je edino sodna pot. In tako je naša KS v letu 1987 vložila na
ustavno sodišče SR Slovenije pobudo za ugotovitev neveljavnosti dela
družbenega plana Ljubljana 2000, glede zemljišča v območju MS 6/5
- to je kmetijskih zemljišč v naši KS.

Ustavno sodišče je za razsojo te
zadeve potrebovalo kar dve leti,
saj je moralo pridobiti za odločitev
mnenje ustreznih služb republi-
ških organov. Republiški komite
za družbeno planiranje je 14. 6.
1989 sporočil Ustavnemu sodišču,
da je območje z oznako MS 6/5
(območje Hrušice in Fužin)
v spornem družbenem planu
v neskladju z obveznimi izhodišči
dolgoročnega plana SR Slovenije,
ker zajema tudi prvo območje
kmetijskih zemljišč. Ustavno so-

dišče je na svoji seji 5. 10. 1989
v tej zadevi odločilo, da se dolgo-
ročni plan občin in mesta Ljub-
ljane do leta 2000 v delu, ki ob-
močje z oznako MS 6/5 (Hrušice in
Fužin) namenja za nekmetijsko
rabo, razveljavi.

Ustavno sodiSče je menilo, da je
določitev kmetijskih zemljišč za
pozidavo nezakonita, saj je v na-
sportju z določili čl. 11 Zakona
o kmetijskih zemljiščih, ki med
drugim določa, da se sme kmetij-
ska zemljišča, ki so temelj proiz-

vodnje hrane prve kategorije,
samo izjemoma uporabiti za grad-
njo takrat, kadar ni drugih pri-
mernih zemljišč, kadar bi bilo to
v skladu s širšimi družbenimi inte-
resi in če je to v skladu z dolgoroč-
nim planom SR Slovenije, kar pa
v tem primeru ni bilo podano, saj
je bila planirana pozidava v na-
sportju z dolgoročnim planom SR
Slovenije.

Tako bodo v skladu i odločbo
Ustavncga sodišča ostala kmetijska
zemljišča v naši krajevni skupnosti po
vcčlctnih naporih predstavnikov KS šc
naprej kmetijska, vcndar pa napori za
ohranitev kmetijskih površin še niso
končani, saj imajo urbanisti in gradbc-
niki še vedno apctitc po teh zcmljiščih.
Tako je zavod za družbcno planiranje
Ljubljanc že pripravil sprcmcmbe in
dopolnitve planskih aktov, ki sc nana-
šajo tudi na območjc naše KS. Predvi-
deni osnutki prcdvidevajo sicer ohra-
nitcv večine kmctijskih površin, vcn-
dar omogočajo pozidave na nckalerih
površinah. Iz tcga sledi, da bodo na-
pori za zaščito kmctijskih površin po-
ircbni tudi v prihodnjc in ostajajo
prednostna naloga vodstva našc KS.

Aktivnosti za varstvo okolja in iz-
boljšanje položaja v naši KS pa v preic-
klosti niso bilc samo na področju zaš-
čitc kmetijskih površin. V začctku le-

lošnjcga leta je bila po vcčlctnih napo-
rih opravljena priključitev lelefon-
skega omrežja. Tako je vsak zainteresi-
ran krajan dobil telefonski priključek.

Delo na lcm projektu jc vodil prcdsed-
nik odbora za izgradnjo telefonskega
omrežja tov. Zvonc Bah z ostalimi
člani odbora, ki so vložili velikc naporc
in ogromno prostega časa brezplačno
v ta namcn. Dclo jc bilo opravljcno
dobro ln poštcno, kar ic dancs rcdko,
odbor za izgradnjo teiefonskega
omrežja jc napravil po končanem delu
poračun in ie bilo prvotnim naročni-
kom še nckaj dcnarja vrnjenega. Vsi
tovariši tega odbora zaslužijo pohvalo,
ki jim jc bila izrcčena.

Trcnutno sc pripravljajo, da bodo
priključili kabelsko tclevizijo, kar jc
nujno za področjc pod Golovccm, kjer
krajani slabo sprejemajo programe TV
preko obstoječih anten, kabelski prik-
ljučki pa bodo omogočili širok spektcr
svetovnih programov. Poteka pa tudi
akcija za izvcdbo kanalizacijc na po-
dročju Hušice in ukrotitev meteornih
wda, kar pa bo zelo zahteven projekt,
vcndar smo prepričani, da bodo kra-
jani sprejeli tudi to akcijo in jo podprli
z lastno udclcžbo.

Pričakujemo, da bomo obdržali
složnost v naši KS in tudi v prihodnjc
izvedli vsc potrcbno in koristno za naš
kraj in dobro počutjc krajanov tcr da
bodo naši volilci ob volitvah v prihod-
njcm letu podprli program dela našc
KS in nosilce teh programov.
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